

An Invitation Letter to the 23rd Asian Horological Trade and Industry Promotion Conference

Dear Mr. /Mdm.,

Since the establishment of Asian Horological Trade and Industry Promotion Conference (AHTIPC) in 1971, the horological trade and industry in Asia has made great progress under the joint efforts of everyone of us.

According to the agreement of the seven main sponsors, the 23rd AHTIPC will be sponsored by China Horologe Association (CHA) together with the Dandong Municipal People's Government, and hosted by Peacock Watch (Group) Co., Ltd. The conference lasts for two days, scheduled for October 15-17, 2024. The location is Dandong City, Liaoning Province, China. It is expected that more than 200 representatives from 10 watch industry organizations as well as individuals in Asian countries and regions will attend the meeting.

The main topics of this year's AHTIPC are "Integrating industry and commerce to explore new ways, promoting consumption for development" and "Innovation and transformation of Asian horological industry in the current economic environment". The main agenda includes:

1. The heads of delegations from participating countries and regions:

- (A) Presenting the report on the development of the horological industry and commerce in the form of a video clip (3 minutes with English and Chinese subtitles);
- (B) Delivering a speech (5 minutes).
- 2. Keynote speech: each delegation should determine one person to speak on the main topics (15 minutes, PPT or video should be used).
- 3. Recognizing the Outstanding Figures in Asian Horological Industry and Commerce.
- 4. Market environment investigation in Dandong and surrounding areas.

5. Main agenda

Date	Time	Main agenda	Notes
Oct. 15	10:00-20:00	Registration	 Registration place: Dandong Friend Plaza Hotel Pick-up locations: Dandong, Shenyang, Dalian Pick-up time: 9:00-18:00 Delegation Head Meeting 18:00-19:00, Delegation Head Banquet 19:00-21:00 Lunch and dinner buffet for delegates
Oct. 16	9:00-12:00	Opening ceremony, Video broadcast of delegations and speech by heads of delegations	Dandong Friend Plaza Hotel Lunch buffet for delegates All the delegates to attend

		1	
		Keynote	Dandong Friend Plaza Hotel
	14:00-18:00	speech	Statements by representatives of States
	14:00-16:00	(Formal	All the delegates to attend
		meeting)	Dress code: Dark suit
	18:30-21:00	Closing	Dandong Friend Plaza Hotel
		ceremony	Title of honor certificate and award to the winners of
		(The band	Outstanding Figures in Asian Watch Industry and
		accompanime	Commerce, AHTIPC Flag handover.
		nt, singing) &	
		Dinner party	All the delegates to attend
Oct. 17	9:30-17:00		Visiting Peacock Watch (Group) Co., Ltd. (and 1-2
		Visiting and investigating	other watch factories in Dandong area)
			Market environment investigation in Dandong and
			surrounding areas
			Sightseeing
Oct. 18	7:00-13:00	Return	Drop-off locations: Dandong, Shenyang, Dalian
			Drop-off time: 7:00-13:00
			The organizer can arrange other visit activities
			according to delegates' wishes.

We are pleased to invite you to participate in this event.

Please fill in the attached form 1-4 and send it to the Secretariat of China Horologe Association before August 15, 2024. Contact person: Mdm.

Li Huiting, Tel: 13911600998; Email: 404426972@qq.com

Registration Fee Account Name: China Horologe Association

Opening Bank: Industrial and Commercial Bank of China Beijing Municipal Dong Chang An Jie Branch Account number: 0200053419068004026

SWIFT CODE: ICBKCNBJBJM





第二十三届亚洲钟表工商业促进研讨会 23RD ASIAN HOROLOGICAL TRADE AND INDUSTRY PROMOTION CONFERENCE

第二十三届亚洲钟表工商业促进研讨会 邀请函

尊敬的 先生/女士: 您好!

亚洲钟表工商业促进研讨会(亚研会)自 1971 年创办以来,在 各国和地区钟表同业的共同支持和携手努力下,亚洲钟表工商业持续 取得长足发展!

根据七个主要发起方的约定,第二十三届亚洲钟表工商业促进研讨会将由中国钟表协会和丹东市人民政府联合主办,由孔雀表业(集团)有限公司承办。会期两天,定在2024年10月15-17日;地点在中国辽宁省丹东市。预计将有来自亚洲国家和地区钟表行业十个组织的200余名代表到会。

本届亚研会的**主要议题**是"工商共融拓新路 提振消费谋发展"和"当前经济环境下亚洲钟表行业的创新与变革"。主要议程包括:

- 1、与会国家和地区的团长发表致辞:包括
- (A)以视频短片(3分钟,中英文字幕)形式发布所在国家和地区的钟表工商业发展报告:

- (B) 致辞(5分钟);
- 2、主题发言:各行业组织结合**主要议题**确定一人发言(须以 PPT 或视频形式,15 分钟);
 - 3、亚洲钟表工商业杰出人物表彰;
 - 4、考察丹东及周边地区市场。
 - 5、会议主要议程

10 月	时间	主要议程	备注
15 日	10:00-20:00	会议报到	1、报到地点: 丹东市福瑞德大酒店 2、会务组接机、接站地点: 丹东、沈阳、大连 3、接机、接站时间: 9:00-18:00 4、团长会 18:00-19:00, 团长晚宴 19:00-21:00 5、与会代表午餐和晚餐为自助餐
16 日	9:00-12:00	开幕式、各 团视频播放 及团长致辞	会议及晚会地点:福瑞德大酒店 午餐:自助
	14:00-18:00	主旨演讲 正式会议	1、各国代表发言 2、服装要求:深色正装
	18:30-21:00	闭幕式& (乐队伴 奏、演唱) 晚宴	亚洲钟表工商业杰出人物颁奖、亚研会旗帜交接) 按) 欢迎晚宴邀请全体与会代表参加
17 日	9:30-17:00	参观考察	1、参观孔雀表业集团有限公司(考察 1-2 家丹东地区钟表业)等工业企业 2、考察丹东市场及游览
18 日	7:00-13:00	返程	1、送机、送站端口: 丹东、沈阳、大连 2、送机、送站时间: 7:00-13:00 3、会务方可根据嘉宾意愿协助安排其他参访 活动。

我们高兴地邀请您参加此次盛会。

请贵会于 2024 年 8 月 15 日前填写附件 1-4 表格发中国钟表协会 秘书处。联系人:李会亭 电话: 13911600998;邮箱:

404426972@qq.com

注册费账户名称:中国钟表协会

开户行:中国工商银行股份有限公司北京东长安街支行

账号: 0200053419068004026

SWIFT CODE: ICBKCNBJBJM



附件 1: 第二十三届亚洲钟表工商业促进研讨会团体注册表

Attachment 1: 23rd Asian Horological Trade and Industry Promotion Conference Registration Form

附件 2: 食宿费用

Attachment 2: Accommodation Expenses

附件 3: 亚洲钟表工商业杰出人物荣誉称号评选办法(征求意见稿)

Attachment 3: Selection Method of the Honorary Title of Outstanding Figures in Asian Watch Industry and Commerce (OFAWIC) (Draft for comment)

附件 4: 亚洲钟表工商业杰出人物候选人登记表

Attachment 4: OFAWIC Candidates Registration Form